
Zápisnica z  3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

31.1.2019 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,05 – 19,40 hod. 
Prítomní poslanci: Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Július Kudzbel 

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková - neprítomná  

Neprítomní poslanci: Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík, Milan Galica  

Hostia:          

Zapisovateľka:  Katarína Kunová  

 

P r o g r a m : 
1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Prerokovanie žiadostí o nájom strelnice. 

3. Schválenie navrhnutých členov komisií Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch. 

4. Prerokovanie a schválenie nájomnej zmluvy v bytovom dome č. 257 pre byt č. 10 p. 

Piatková. 

5. Prerokovanie návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Kvačany na 

1. polrok 2019. 

6. Žiadosť o odpustenie poplatku za TKO za rok 2019. 

7. Prerokovanie cenovej ponuky na revíziu okien a dverí v DB č. 257. 

8. Zverejnenie zámeru predať nehnuteľný majetok vo vlastníctve Obce Kvačany ako 

prípad hodný osobitného zreteľa. 

9. Prerokovanie a schválenie Dodatku č. 13 k Zmluve o dielo uzatvorenej na 

zneškodňovanie odpadov s firmou OZO a.s., Liptovský Mikuláš.  

10. Prerokovanie a zaujatie stanoviska k autorskej zmluve k projektu Podpora biodiverzity 

prvkami zelenej infraštruktúry v obciach Slovenska – Zelené obce Slovenska na 

základe písomného odporúčania komisie. 

11. Oboznámenie sa s odporúčaním na vyradenie rozhlasovej ústredne. 

12. Rôzne.  

13. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,05 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Konštatoval, že prítomní sú 4 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za zapisovateľku 

bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Július Kudzbel a Mgr. Ján 

Rypák. 

Hlasovalo:  za -   4 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová,   

                                                                Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Starosta obce informoval o podaných žiadostiach na prenájom strelnice. Informoval 

poslancov, že strelnicu vlastní Obec Kvačany a pozemok je urbársky. V dnešnej dobe je 

uzatvorená zmluva o prenájme pozemku, ktorá je bezplatná, nakoľko sa obec stará o údržbu. 

Nakoľko sú zmluvy uzatvorené ešte v roku 2004, treba ich aktualizovať. Preto je najlepšie 

zorganizovať pracovné stretnutie s výborom PSU Kvačany a poslancami OZ v Kvačanoch, 

aby sa dohodli presné podmienky nájmu a hlavne to, či sa do prenájmu tretím osobám pôjde, 

alebo strelnica zostane v prevádzke obce. Treba riešiť aj finančné prostriedky, ktoré je 

potrebné do strelnice investovať. Starosta následne prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosti o prenájom strelnice v Kvačanoch, 

b) obecné zastupiteľstvo navrhuje zvolať pracovné stretnutie výboru PSU Kvačany a OcÚ 

Kvačany, na ktorom sa dohodne postup pri nájme strelnice, v termíne do 28.2.2019.   

Hlasovalo:  za -   4 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, 



                                                                Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Starosta obce informoval, že predsedovia komisií predložili zoznam členov svojich komisií. 

Potom prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje navrhnutých členov komisií v nasledovnom zložení: 

komisia pre rozvoj obce   predseda   Ján Chlebík 

podpredseda  Peter Caban 

členovia  Katarína Kojšová 

  Mgr. Ján Rypák 

  Július Kudzbel ml. 

 

komisia pre ochranu verejného poriadku a životného prostredia  

predseda   Mgr. Ján Rypák 

podpredseda  Mgr. Alfonz Chovan 

členovia  Eduard Kojš ml. 

Štefan Kokoška 

Jaroslav Stromček 

   

komisia pre kultúru a vzdelanie  

predseda   Milan Galica 

podpredseda   Adriana Bošancová   

členovia  Ing. Michal Bošanec 

  Marika Galicová 

  Katarína Kunová 

  Roman Lasák 

Bc. Martina Tkáčová 

 

komisia pre mládež, šport a iné záujmové činnosti  

predseda   Július Kudzbel ml. 

podpredseda  Ján Florek ml. 

členovia Barbora Kudzbelová 

Mgr. Andrea Floreková 

Ľubomír Mliečko 

Michaela Mliečková 

 

komisia pre soc. veci a rodinu  

predseda   Katarína Kojšová  

podpredseda Ing. Andrea Chlebíková 

členovia Magdaléna Krajčiová 

  Františka Húsková 

  Katarína Cabanová 

Dana Grúňová   

Hlasovalo:  za -   4 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, 

                                                                Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

  



4. Starosta obce informoval poslancov, že treba odsúhlasiť nájomnú zmluvu na byt č. 10 v BD 

č. 257. Ide o nájom p. Piatkovej, ktorej sa zmluva uzatvára na 3 roky. Nakoľko nie sú žiadne 

nedoplatky a problémy s nájomcami bytu č. 10, poslanci predĺženie nájomnej zmluvy 

schválili. Starosta následne prečítal návrh uznesenia:    

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Ing. Stanislavy Piatkovej o opakované uzavretie 

nájomnej zmluvy v bytovom dome B 12 č. 257 byt č. 10, 

b) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce s podpísaním nájomnej zmluvy v bytovom 

dome B 12 č. 257 byt č. 10 s p. Ing. Stanislavou Piatkovou na dobu 3 rokov. 

Hlasovalo:  za -   4 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, 

                                                                Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Starosta obce informoval poslancov, že k návrhu plánu kontrolnej činnosti HK na 1. polrok 

2019 neboli doručené žiadne písomné pripomienky, preto prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že k Návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra na 1. polrok 2019 neboli podané žiadne písomné pripomienky,   

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 

2019. 

Hlasovalo:  za -   4 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, 

                                                                Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Starosta obce informoval poslancov o žiadosti o odpustenie poplatku za TKO na r. 2019 od 

p. Margaréty Brunčiakovej a p. Barbory Fullovej. Potom prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť Margaréty Brunčiakovej o odpustenie 

poplatku za komunálny odpad na rok 2019, nakoľko sa jej nehnuteľnosť nachádza v chatovej 

oblasti, kde nie je zabezpečený odvoz komunálneho odpadu, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Margaréty Brunčiakovej o odpustenie poplatku za 

komunálny odpad na rok 2019 nakoľko sa jej nehnuteľnosť nachádza v chatovej oblasti, kde 

nie je zabezpečený odvoz komunálneho odpadu. 

Hlasovalo:  za -   4 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, 

                                                                Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Barbory Fullovej o odpustenie poplatku 

za komunálny odpad na rok 2019 pre seba a jej syna Radovana Fullu nakoľko sa väčšiu časť 

kalendárneho roku zdržiavajú v Ružomberku, 

d) obecné zastupiteľstvo schvaľuje na rok 2019 odpustenie poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady na osoby Barboru Fullovú a jej syna Radovana Fullu nakoľko sa 

väčšiu časť kalendárneho roku zdržiavajú v Ružomberku, 

Hlasovalo:  za -   4 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, 

                                                                Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

7. Starosta informoval poslancov, že z firmy PROWISS, Liptovská Teplá bola predložená 

cenová ponuka na revíziu okien a dverí na BD č. 257. Bola to už druhá firma, ktorá mala 



záujem o vykonanie revízie, ale tá prvá dala ústnu cenovú ponuku na 1.100 €. V cene revízie 

je zahrnuté doštelovanie okien, kľučiek, premazanie tesnení. Poslanci sa zhodli na tom, že 

revízia je potrebná čo najskôr, najlepšie ešte v zime, keď je vidno aké problémy sú s oknami. 

Starosta informoval poslancov, že je možnosť určiť odkiaľ sa uhradia náklady, buď to bude 

z rozpočtu obce, alebo z fondu opráv BD. Nakoľko však ide o nájomnú bytovku, ktorá patrí 

obci, je povinnosťou obce po určitých rokoch na základe opotrebenia zariadenia a vybavenia 

bytu, vymeniť toto zariadenie. Malo by sa to robiť z fondu opráv, do ktorého prispievajú 

nájomníci. Avšak v prípade, že tam nie je dostatok finančných prostriedkov, je povinnosťou 

obce zabezpečiť výmenu zariadenia z rozpočtu obce. Nakoľko však v BD č. 257 boli 

problémy s ČOV- kou, tak sa vo fonde opráv nenachádzajú dostatočné finančné prostriedky, 

preto poslanci odsúhlasili úhradu revízie z rozpočtu obce, nakoľko v rozpočte na rok 2019 

boli schválené finančné prostriedky na údržbu bytového domu. Starosta prečítal návrh 

uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie cenovú ponuku firmy PROWISS, Liptovská Teplá 

na revíziu okien a dverí v BD č. 257, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje na základe cenovej ponuky vykonanie revízie v BD č. 257, 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje použiť na úhradu faktúry finančné prostriedky z rozpočtu 

obce.  

Hlasovalo:  za -   4 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, 

                                                                Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

8. Starosta obce informoval poslancov, že na základe zákona, je zverejnenie zámeru predať 

nehnuteľný majetok vo vlastníctve Obce Kvačany ako prípad hodný osobitného zreteľa, 

podmienený  odsúhlasením 3/5 všetkých poslancov. Nakoľko dnes nie je na zastupiteľstve 

dostatočný počet poslancov, tento zámer je potrebné prerokovať na najbližšom zasadnutí OZ. 

Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prerokovanie zámeru na najbližšom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva. 

Hlasovalo:  za -   4 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, 

                                                                Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

9. Starosta informoval poslancov o Dodatku č. 13 k Zmluve na zneškodňovanie odpadov 

s firmou OZO a.s. J. Rypák požiadal starostu o možnosť umiestnenia kontajnera na plasty 

medzi bytovkami č. 229 a 230, nakoľko kontajnery pri Základnej škole sú stále plné a na 

umiestnenie ďalšieho kontajnera pri ZŠ, už nie je miesto. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie a schvaľuje Dodatok č. 13 k Zmluve o dielo 

uzatvorenej na zneškodňovanie odpadov s firmou OZO a.s., Liptovský Mikuláš, 

b) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce podpísaním Dodatku č. 13 k Zmluve o dielo 

uzatvorenej na zneškodňovanie odpadov s firmou OZO a.s., Liptovský Mikuláš. 

Hlasovalo:  za -   4 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, 

                                                                Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

10. Starosta obce informoval, že na obecný úrad bolo doručené písomné stanovisko komisie, 

ktorá vyhodnotila možnosti realizácie projektu Podpora biodiverzity prvkami zelenej 



infraštruktúry v obciach Slovenska – Zelené obce Slovenska. Komisia informovala, že v obci 

sa nájde dosť verejných priestranstiev, ktorých vlastníkom je Obec Kvačany a v tom prípade 

splníme podmienky projektu. Išlo by o stromy o hrúbke 10 - 15 cm a výške 100 – 120 cm. 

Komisia odporučila podpísanie autorskej zmluvy, nakoľko obyčajný človek nevie vypracovať 

projekt, napríklad nevie, aké stromy môžu byť pri sebe vysadené. Starosta následne prečítal 

návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že bolo doručené odporúčacie písomné stanovisko 

komisie určenej uznesením č. 2/12/2018 bod č. 11 zo dňa 19.12.2018,  

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie odporúčanie komisie a schvaľuje podpísanie 

autorskej zmluvy s RNDr. Petrom Koledom, PhD., Svätý Anton 388, 96972.   

Hlasovalo:  za -   4 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, 

                                                                Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

11. Starosta informoval poslancov o tom, že pred Vianocami sa pokazila ústredňa miestneho 

rozhlasu, ktorú už nie je rentabilné opraviť, nakoľko nevyhovuje ani výkonu a počtu nových 

reproduktorov. V súčasnosti máme ústredňu zapožičanú od firmy, ktorá robí rekonštrukciu 

miestneho rozhlasu. Firma Mlynárik zaslala aj cenovú ponuku na novú rozhlasovú ústredňu. 

Starosta informoval poslancov o tom, že v rozpočte neboli schválené prostriedky na 

odstránenie starých stĺpov miestneho rozhlasu, preto bude treba uskutočniť nejakú brigádu. 

Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu p. Mlynárika na vyradenie rozhlasovej 

ústredne z dôvodu zastaranosti a nerentabilnosti opravy, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje nákup novej rozhlasovej ústredne v sume do 1.000 €. 

Hlasovalo:  za -   4 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, 

                                                                Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

12. Starosta po dohode s poslancami informoval, že najbližšie zasadnutie OZ sa uskutoční 

14.2.2019. 

  

Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného programu, 

všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 19,40 hod. 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce: 

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň         ........................................ 

 

Overovatelia:  

      

Július Kudzbel     ........................................ 

 

Mgr. Ján Rypák    ........................................ 


